
IZVJEŠĆE O PROVEDENOM SAVJETOVANJU SA ZAINTERESIRANOM JAVNOŠĆU 

 

 

Naziv akta o kojem je savjetovanje provedeno:  

Nacrt Odluke o porezima Grada Varaždina 
 

Vrijeme trajanja savjetovanja: Savjetovanje je provedeno u trajanju od  30 dana odnosno od 4.  studenog do 4..  

prosinca 2021. godine. 

Cilj i glavne teme 

savjetovanja 

 

Cilj provođenja savjetovanja sa zainteresiranom javnošću je upoznavanje 

javnosti s nacrtom 

 Odluke  o porezima Grada Varaždina 
 

te dobivanje mišljenja, primjedbi i prijedloga, te eventualno prihvaćanje 

zakonitih i stručno utemeljenih prijedloga, primjedbi i mišljenja. 

 

Redni 

broj 

Naziv dionika 

(pojedinac, 

organizacija, 

institucija) 

Članak na 

koji se 

odnosi 

primjedba/ 

prijedlog 

Tekst primjedbe/prijedloga 

Prihvaćanje/ 

neprihvaćanj

e primjedbe 

ili prijedloga 

 

 

Razlozi 

prihvaćanja/ 

neprihvaćanja 

primjedbe ili 

prijedloga 

 

 

1.  Predrag Čosić  

Smatram da je smanjivanje poreza 

na potrošnju s 3% na 2% neće 

polučiti nikakav efekt na građane s 

obzirom da se taj porez  odnosi na 

fizičke i pravne osobe koji obavljaju 

uslugu posluživanja pića u 

ugostiteljskim objektima. Iluzorno 

je za očekivati  da će to smanjenje 

utjecati i na smanjenje cijene 

ugostiteljskih usluga. Ako se to i 

kojim slučajem desi, oni građani 

koji ne konzumiraju ili konzumiraju 

jako malo puča u ugostiteljskim 

objektima neće osjetiti  baš nikakav 

financijski učinak za razliku od toga 

prirez je kategorija koja je vezana 

za dohodak i utječe na visinu  tog 

dohotka. Tako da bi eventualno 

smanjenje prireza imalo stvarno 

neki učinak po građane. S toga je 

moje mišljenje, da ukoliko se 

stvarno želi pomoći građanima, 

neka se svakako ide na smanjenje 

prireza, a ne da se rade neka 

„zamagljivanja“ rasterećenjem 

putem poreza na potrošnju  koje za 

širu populaciju neće imati stvarno 

nikakav učinak.  

Djelomično 

se prihvaća. 

Gradskom vijeću 

Grada Varaždina  

predložiti će se 

smanjenje prireza 

na dohodak s 10% 

na 7,5 % jer će se 

povećati neto  

prihodi  

zaposlenika, naših 

sugrađana, te 

smatramo da će i 

smanjenje prireza 

na potrošnju s 3% 

na 2% dati 

određene učinke. 

Odnosno samo 

smanjivanje bilo 

kakvih poreza ima 

pozitivan  

psihološki učinak. 

2.  

Dubravka Novak, 

Ivan Obadić, 

Hrvoje Petrić I 

Dražen Čelar, 

članovi GV Grada 

Varaždina 

 

Pozdravljamo smanjenje poreza 

na potrošnju s 3% na 2%. 

Suglasni smo s povećanjem 

poreza na korištenje javnih 

površina za vrijeme 

Špancirfesta, budući da se 

faktično radi o zakupu javne 

površine u vrijeme popularne 

turističke manifestacije. 

Predlažemo smanjenje Prireza 

Prihvaća se. 

Gradskom vijeću 

Grada Varaždina  

predložiti će se 

donošenje Odluke 

kojom će se 

smanjiti prireza na 

dohodak s 10% na 

7,5 % jer će se 

povećati neto  

prihodi  

zaposlenika, naših 



porezu na dohodak. 

 

U članku 3. tekst „Prirez porezu 

na dohodak plaća se po stopi od 

10%“ predlažemo zamijeniti 

tekstom „Prirez porezu na 

dohodak plaća se po stopi od 

7,5%“. Ovim smanjenjem 

poreznog pritiska, primarno se 

želi postići privlačenje 

visokoprihodovnih grana 

industrije (IT, farmaceutske, 

inženjerske djelatnosti...), a 

sekundarno se žele povećati neto 

prihodi zaposlenika. Smanjenje 

prireza imat će pozitivan utjecaj 

i na neto plaće medicinskog 

osoblja u Varaždinu, što je bitan 

moment, ako se uzme u obzir 

broj medicinskog osoblja koje je 

u proteklom razdoblju napustilo 

OB Varaždin. Smatramo da je 

smanjenje stope prireza znak 

poduzetnicima u Varaždinu, 

okolici Varaždina, kao i 

poduzetnicima koji razmatraju 

lokaciju za proširenje poslovanja 

u Republici Hrvatskoj, da im 

Varaždin, uz sve postojeće 

infrastrukturne i kadrovske 

prednosti, nudi i povoljniju 

poreznu situaciju. 

sugrađana. 

 

 

 
 
U Varaždinu,  6. prosinca 2021.  

 


